
  

 

 

Ishøj Skole   Den 21.12.2023 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 9.1.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Nikolai Rasmussen 

Dagsorden: 

 

 

 

1258 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

14/11 - 2023 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1259 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

 

Anja Mikolajek orienterede om 

følgende: 

• Pædagogisk lørdag afholdt 

med emnet Low Arousal. 

• Terminsprøver afholdes i 

denne uge. 

• Lucia. 

• Jule Cup. 

• Kirkebesøg på sidste sko-

ledag. 

• Ny lærer Sylvia 

Karlsson begynder d. 1/2 – 

24. 

 

Katja Carstensen orienterede om 

følgende: 

• Klippeklistredag. 

• Den 30/12 – 24 var der 10 

børn. 

• Den 2/1 – 24 var der 25 

børn. 



  

 

 

 

 

 

1260 

Tilbagemelding på tilsyn af ”Princip for brugen af digitale 

medier” samt forslag til ”Inddragelse af mobiltelefoner i 

skole og sfo (drøftelse og beslutning) 25 min 

a. Ledelsen kommer med en mundtlig tilbagemelding på 

de spørgsmål skolebestyrelsen havde 

b. Revidering/tilretning af princippet 

c. Forslag til ”Inddragelse af mobiltelefoner i skole og sfo 

drøftes 

d. Vedlagt er gældende princip for digitale medier samt 

forslag til inddragelse af mobiltelefoner i skole og sfo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1261 

Tilbagemelding på ”Princip for rusmidler på Ishøj Skole” 

(drøftelse og beslutning) 20 min. 

a. Ledelsen kommer med en mundtlig tilbagemelding 

b. Revidering/tilretning af princippet 

c. Vedlagt er gældende princip for rusmidler på Ishøj 

Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Der er stillingsopslag ude. 

Vi søger en pædagog, som 

også skal fungere i en ko-

ordinerende og lidt admi-

nistrativ rolle. 

 

 

a. 

Anja Mikolajek gav en tilbage-

melding fra personalet indenfor de 

områder skolebestyrelsen havde 

ønsket belyst. De fandt svarene 

fyldestgørende. 

 

b. 

Princippet blev revideret og Ca-

milla Ankerkilde renskriver det 

 

c. 

Anja Mikolajek gav en tilbage-

melding fra personalet og elevrå-

det på ”Inddragelse af mobiltele-

foner i skolen”. 

 

d. 

Retningslinjer om ”Inddragelse af 

mobiltelefoner i skolen” blev ved-

taget. Det bliver et bilag til prin-

cippet ”Princip for brugen af digi-

tale medier” og skal revideres næ-

ste gang i første halvår 2026.  

Det aftaltes, at ledelsen går ud i 

klasserne og informerer om dette. 

Der vil også tilgå en skrivelse til 

forældrene. Alt dette sker når 

princippet er blevet tilrettet. 

 

 

Anja Mikolajek gav en tilbage-

melding fra personalet, som pe-

gede på, at man skulle nævne puff 

bars og vapes i princippet.  

 

Skolebestyrelsen besluttede, at 

bruge betegnelserne lattergas og 

nikotinprodukter. 

 

I tredje dot indsættes ”og foræl-

dre” efter elever. 

 

Camilla Ankerkilde tilretter prin-

cippet, der revideres næste gang 

første halvår 2028. 

 

 

 



  

 

1262 

Bestyrelsens deltagelse i klassernes første forældremøde 

(drøftelse og beslutning) 15 min.  

a. Emnet har været drøftet på et personalemøde 

b. En kort tilbagemelding 

c. Overordnet aftaler om eventuelle fremtidige bestyrel-

sesbesøg til klassernes første forældremøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1263 

Skoleudviklingssamtale (orientering og drøftelse) 20 min.  

a. Skoleudviklingssamtalen afløser kvalitetsrapporten som 

ikke længere laves 

b. Den 11/1-24 er der skoleudviklingssamtale med delta-

gelse af forvaltning, skolens ledelse og relevante med-

arbejdere 

c. Orientering om overordnet indhold til samtalen 

d. Har SB nogle ønsker til hvad der kan indgå i samtalen 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 1264 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Der er bevilget 3,5 mio. kr. ekstra til projektet 

b. Ny overordnet tidsplan for gennemførsel af projektet er 

vedlagt 

 

 

1265 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

 

 

Anja Mikolajek fortalte, at læ-

rerne oplever, at det giver god me-

ning, at skolebestyrelsesmedlem-

merne er til stede og bruger 10 

minutter på f.eks. at fortælle om 

skolens principper. Dette er fint 

især for nye forældre. 

 

Til forældremøderne i begyndel-

sen af næste skoleår laves et ”tale-

papir” som skolebestyrelsen bru-

ger til deres besøg i klasserne. 

 

Det nævnes også, at det er rart, at 

Camilla Ankerkilde kontakter læ-

rerne direkte. 

 

 

Lars Halmø orienterede om, hvor-

dan den nye skoleudviklingssam-

tale skal forløbe i år, og hvilke 

områder, vi har sat på dagsorde-

nen.  

Skolelederne har ønsket nogle 

særlige data, som skal inddrages i 

samtalen, hvilket Lars Halmø 

også fortalte om.  

Ud over ledelsen deltager også 

Daniel Petrera og Nikolai Ras-

mussen, der begge varetager 

AKT-området og Anne-Marie 

Wibrand, der er læsevejleder. 

Tanken er, at evaluere samtalefor-

men efterfølgende med henblik 

på, hvordan samtalen skal afvikles 

næste år. 

Skolebestyrelsen pegede på, om vi 

kunne lære andre skoler noget. 

Dette ville de gerne have, vi fik 

berørt i samtalen. 

 

 

Lars Halmø informerede om de 

seneste ting i forbindelse med den 

nye tidsplan. Der er byggemøde 

på Ishøj Skole d. 16/1 – 24, hvor 

en nærmere tidsplan laves 

 

 

a. 

Villads Bohlbro fortalte følgende: 

• Rikke Petterson var med 

til vores møde, og det blev 



  

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1266 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

aftalt, at hun én gang om 

ugen laver smoothies. 

• Der har været afholdt IFE-

møde, og der arbejdes med 

affaldssortering og fælles 

skolearrangement. 

• UMRerne har haft møde 

med Lars Halmø og Anja 

Mikolajek om deres rolle 

på skolen. 

• Princippet om mobiltelefo-

ner har været drøftet. 

• Problemerne med skole-

bussen er blevet vendt. 

Man må ikke have venner 

med i bussen, når man har 

en legeaftale, og chauffø-

ren har fået besked på af 

sin chef, at han ikke må 

sætte elever af ved Netto. 

 

Sidste punkt skabte debat i skole-

bestyrelsen, og det blev besluttet, 

at Maria Schou vil skrive et brev 

fra bestyrelsen til kørselsafdelin-

gen. 

 

b. 

Cecilie Malling træder ud af be-

styrelsen. Hun erstattes af Camilla 

Arler. 

Cecilie Malling fortsætter som fri-

villig redaktør af skolebladet. 

 

c. 

Intet. 

 

d. 

Ole Wedel-Brandt fortalte, at det 

især er stærkere fællesskaber og 

parallelsamfundstematik der pt. 

optager Børne-og Ungeudvalget. 

 

 

Lars Halmø nævnte, at han på næ-

ste skolebestyrelsesmøde d. 13/2 – 

24 vil fortælle om regeringens fol-

keskoleudspil. 

 

Camilla Ankerkilde efterlyste da-

toer til Skoleforumsmøder. Ole 

Wedel-Brandt fortalte, at de er på 

trapperne. 

 



  

 

 

 

1267 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1268 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

Vandautomater blev efterspurgt. 

Lars Halmø fortalte, at han arbej-

der på dette. 

 

 

Fint møde. 

 

 

 

 

Se særskilt referat på kontoret. 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

13/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6 

 


